

To Foreign Students

While entering the Russian Federation, **Foreign Students** are obliged to fill out a form of the migration card, confirming the right for temporary stay in the country

Foreign students within 3 working days from the date of their arrival must notify the international department of Academy and register in regional office of Federal Migration Service (FMS) of Dagestan

Rules and regulations of the accommodation in the hostel No. 4, 5

Dear Guests,

Remember, you reside temporarily on the territory of Russia and are obliged to live by the laws of the host country, which means that:

1. All students are subject to the orders of the administration of the Academy, the directives of the Dean's office and the commandants of hostels.

2. After graduating from the University to your seats in the hostel will come your friends, compatriots, and maybe your sisters and brothers. Keep the hostel clean, don't spoil the equipment, tables, and walls by inscriptions and drawings, observe purity and an order.

3. You can invite your friends and acquaintances, but they can only stay until 11.00 PM.

4. We respect traditions, national characteristics and values of each peoples, so do not create scandalous situations at the celebration of birthdays, national holidays or due to loud music. Around you live people and not everyone likes a similar situation.

5. The settling rooms in the hostel is done by a Commission headed by Head of International Relations Department and the dormitory supervisor. Therefore, do not take the room without permission, do not engage in speculation of bedrooms - state property. Rent rooms to other students are a criminal offence!

6. Even if you don't go home for the holidays, you are required to make the bypass list. Return the books to the library, pay off with the linen keeper and the commandant. The bypass list is returned to the Dean's office.

7. Strictly prohibited - Drinking alcohol!

In case of violation of rules :

1. You can be expelled from the University.
2. You may be fined for damage to furniture, repairs fivefold of the value of broken equipment.

We remind you!

That in case of damage to common attributes (kitchen, bathroom, bathroom, etc.), a penalty will be levied on all residents of the section, with compensation for damage.

Our Contacts

International Department

Kurbanova Maryam Abdullaevna

Translator

Phone: (88722) 67-87-92;

E-mail: mari4161@mail.ru

Ahmedova Leila Fatalievna

Documents manager

Phone: (88722) 67-19-67;

E-mail: dgma_mo@mail.ru

Departments

The chair of Russian language with the course of preparatory faculty

The head of chair: professor Efendiev Israfil Ismailovich,

Avenue I. Shamilya , 44, tel: 8 (8722) 63-22-02; 8-988-309-56-47

The chair of general study

The head of chair: professor Mineeva Svetlana Nikolaevna

Avenue I. Shamilya 44, mob. 89298740984

Security service of DSMU

Biology building, Sh.Alieva st., 1, tel.67-90-36

Morphology building, Sh.Alieva st., 1, tel.68-42-95

Educational and laboratory building 9 - floor, Avenue I. Shamilya 44, tel.63-54-46

Educational and laboratory building 5- floor, Avenue I. Shamilya 44, tel.63-54-68

Administrative office, Lenin sq. 1, tel.67-49-05

Обращаем Ваше внимание на то, что при въезде в Российскую Федерацию Вы обязаны получить и заполнить бланк миграционной карты, подтверждающей право на временное пребывание в стране.

Помните, что иностранные граждане, временно пребывающие

в Российской Федерации, обязаны в **течение трех рабочих дней** со дня прибытия в место пребывания - уведомить международный отдел и оформить уведомление о прибытии в УВМ МВД РФ по РД, т.е. встать на учет.

ПРАВИЛА

проживания иностранных студентов в общежитии №5 и №4 Дагестанского государственного медицинского университета

Уважаемые гости!

Временно вы проживаете на территории России, поэтому напоминаем, что вы обязаны жить по законам страны пребывания.

Это значит, что:

1. Что все студенты подчиняются приказам администрации университета, указаниям деканата, и комендантов общежитий.
2. Что после окончания университета, на ваши места в общежитие придут ваши друзья, соотечественники, и может быть ваши братья и сестры. Берегите мебель, сохраняйте ремонт, соблюдайте чистоту и порядок.
3. Что вы можете приглашать ваших друзей и знакомых, но гостить они могут только до 23.00 часов
4. Что мы с огромным уважением относимся к традициям, национальным особенностям и ценностям каждого народа, поэтому не создавайте скандальных ситуаций при праздновании дней рождения, национальных праздников, или из-за громко включенной музыки. Вокруг вас живут люди и не всем нравятся подобные ситуации.
5. Что заселение комнат в общежитии проводится комиссией с начальником управления международных связей, совместно с заместителем декана по воспитательной работе и комендантом общежития, поэтому, не занимайте комнату самовольно, не занимайтесь спекуляцией комнат – государственной собственности.
6. Во время летних каникул вы обязаны сдать книги в библиотеку.
7. Что употреблять алкоголь запрещается.

ЕСЛИ ВЫ НАРУШИТЕ ПРАВИЛА ТО:

1. Вас могут исключить из университета.
2. Вас могут оштрафовать за порчу мебели и ремонта в комнатах.

Напоминаем, что в случае порчи атрибутов общего пользования (кухни, ванная комната, санузел и т.д.) штраф взимается со всех жильцов секции, с возмещением ущерба.

Контактная информация

Международный отдел

Курбанова Марьям Абдуллаевна

Переводчик

Контактный телефон: (88722) 67-87-92;

E-mail: mari4161@mail.ru

Ахмедова Лейла Фаталиевна

специалист по организационному и документальному сопровождению

Контактный телефон: (88722) 67-19-67;

E-mail: dgma_mo@mail.ru

Кафедры

Кафедра русского языка с курсом подготовительного отделения.

Заведующий кафедрой: д. ф.н., профессор Эфендиев Исрафил Исмаилович,
пр.И.Шамя, 44, тел: 8 (8722) 63-22-02; 8-988-309-56-47

Кафедра общеобразовательных дисциплин.

Заведующая кафедрой: профессор, Минеева Светлана Николаевна
пр.И.Шамя, 44, моб. 89298740984

Служба безопасности ДГМУ

Биологический корпус, улица Шамсулы Алиева, 1, тел.67-90-36

Морфологический корпус, ул. Шамсулы Алиева, 1, тел.68-42-95

Учебно лабораторный корпус 9-ти этажный, пр. И.Шамя 44, тел.63-54-46

Учебно лабораторный корпус 5-ти этажный, пр.И.Шамя 44, тел.63-54-68

Административный корпус, пл. Ленина 1, тел.67-49-05